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Kommentar til styremøte HSYK 12.oktober-20 

 

Mandag 12.oktober kl.09 sendte administrerende direktør HSYK ut en pressemelding med 

informasjon om midlertidig flytting av tarmkreftkirugi fra Sandnessjøen til Mo i Rana. 

Begrunnelsen var ivaretakelse av pasientsikkerhet. 

Styremøtet i HSYK den 12 oktober ble lukket da AD redegjorde for årsaken til stengingen.  

Tillitsvalgte fra legeforeningen var den 13. oktober tilstede i møte mellom det kirurgiske 

fagmiljøet i Sandnessjøen, AD og medisinsk direktør. I dette møtet sa AD gjentatte ganger at 

hun hadde gitt klar beskjed den 10/9-20 at de ikke fikk lov til å operere tarmkreft i 

Sandnessjøen. Dette var helt ukjent for både ledelse, kirurgisk miljø og tillitsvalgte i 

Sandnessjøen. 

Det foreligger ingen skriftlig dokumentasjon på denne beslutningen, hverken i møtereferater 

eller i mail fra AD. Dette ble også bekreftet av AD i møte 13.oktober. 

• I løpet av september og oktober måned har det vært gjennomført en rekke møter 

mellom foretaksledelse, ledelse i Sandnesjøen, kirurgisk fagmiljø og tillitsvalgte. Ikke 

på noen av møtene har det blitt sagt at Sandnessjøen ikke får operere tarmkreft.   

• Kirurgisk miljø Mo i Rana har i samarbeidsmøter med Sandnessjøen satt som krav for 

videre samarbeid at alle tarmkreftoperasjoner flyttes til Mo i Rana. I brev til Helse 

Nord datert 17/9-20 skriver det kirurgiske miljøet Mo i Rana at alle kreftoperasjoner 

bør utføres på Mo i Rana i påvente av Helsetilsynets behandling av saken. Det 

kirurgiske miljøet på Mo i Rana kan heller ikke ha vært kjent med at det angivelig 

allerede uka før var tatt en beslutning om flytting av operasjoner. 

• Medisinsk direktør HSYK sendte den 14/9-20 en skriftlig orientering om 

tarmkreftkirurgi til Helse Nord. Medisinsk direktør refererer til avholdt 

samarbeidsmøte 10/9-20 og utarbeidet tiltaksplan bestående av 12 punkter. Flytting 

av kreftkirurgi er ikke et av de 12 punktene, og er ikke nevnt med et eneste ord i 

orienteringen. Vi synes det er rart at AD skulle ha tatt beslutning om å flytte alle 

operasjoner til Mo i Rana den 10/9-20, uten at det er med i orienteringen til Helse 

Nord fire dager senere. 

• Styret i Helgelandssykehuset behandlet sak om tarmkreftkirurgi i styremøte 24/9-20. 

I styremøte stilte styrerepresentant Henriette Hanssen spørsmål til AD om noen 

enheter var stengt. AD avkreftet at noen enheter var stengt, men presiserte at det 

ikke var satt opp noen operasjoner t.o.m. uke 40 (uken etter). Dersom AD tok 

beslutning 10/9-20 om at Sandnessjøen ikke fikk operere tarmkreft, er det rart at hun 

ikke redegjorde for dette når hun ble spurt direkte i styremøtet 24/9-20. Det er også 
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rart at AD informerte om at det ikke var noen planlagte operasjoner t.o.m uke 40, 

dersom det allerede var besluttet at Sandnessjøen fikk lov til å operere i det hele tatt. 

• Styret i Helse Nord ble orientert om tarmkreftkirurgi i styremøte 30/9-20. Det ble 

orientert om 12-punkts tiltaksplan utarbeidet i samarbeidsmøte 10/9-20, samt om 

oppfølgingsmøte 29/9-20 hvor gjennomføring av 12-punkts tiltaksplan ble diskutert. 

Flytting av kreftkirurgi til Mo i Rana var ikke med i orienteringen til Helse Nord, til 

tross for at beslutningen angivelig var tatt og formidlet til enhet Sandnessjøen 3 uker 

tidligere. 

Det finnes ingen dokumentasjon på at AD besluttet operasjonsnekt i Sandnessjøen den 

10/9-20. Derimot finnes det mye dokumentasjon som tyder på det motsatte, både skriftlig 

i form av møtereferater, orientering fra HSYK til Helse Nord og muntlig svar fra AD i 

styremøte. 

Det er andre gang på kort tid vi opplever at AD ikke forteller sannheten. Da rapportene ble 

lekket til media den 31/8 sa AD at det kun var 3 personer i HSYK som hadde tilgang til 

rapportene. Dette gjentok hun mange ganger internt i møter og til media. Hun fastholdt 

dette helt fram til media avdekket at eksternt PR byrå den 28/9 og andre ansatte i HSYK 

også hadde hatt tilgang til rapportene. 

 

Med vennlig hilsen Knut Glasø,  

Tillitsvalgt for overlegene HSYK Sandnessjøen 



Fra: knut glasø (kglaso@msn.com)
Sendt: 16.10.2020 16:37:36
Til: Postmottak Helgelandssykehuset (postmottak@helgelandssykehuset.no)
Kopi: 

Emne: Kommentar til styremøte HSYK 12. oktober 2020
Vedlegg: Kommentar til styremøte HSYK 12.oktober-20.pdf
Hei,

Det bes om at denne e post'en med vedlegg videresendes til Helgelandssykehusets styreleder og
styremedlemmer.  

Med vennlig hilsen
Knut Glasø
Tillitsvalgt for overlegene ved Helgelandssykehuset Sandnessjøen
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